



TENAGA CABLE INDUSTRIES SDN. BHD. (189423-D)
(Anak Syarikat Tenaga Nasional Berhad)

JAWATAN KOSONG (EKSEKUTIF)

JURUTERA PROSES (PENGELUARAN)

TANGGUNGJAWAB	SYARAT/KELAYAKAN
<ul style="list-style-type: none"> Merancang dan menyelaras pembuatan kabel dengan mematuhi spesifikasi pelanggan. Menyelaras, menyiasat dan menganalisis proses baru di mana punca-punca produk mengalami kecacatan. Mengesyorkan dan melaksanakan proses pengeluaran berkesan kos. Membangunkan pelan pengeluaran dan beban kerja berdasarkan kapasiti mesin yang optimum. Menetapkan arahan kerja / prosedur kerja selamat dan semak semula jika perlu. Berkoordinasi dengan Unit Perancangan Pengeluaran, Penguasa Shift, Unit Bahan untuk mencapai kapasiti pengeluaran optimum. Melaksanakan projek dan tugas khas seperti yang diarahkan oleh atasan. Menjana dan menganalisis data untuk OEE untuk diserahkan kepada unit Produktiviti & TQM. 	<ul style="list-style-type: none"> Memiliki sekurang-kurangnya Ijazah Sarjana Muda Kejuruteraan Elektrik (Kepujian) atau yang setaraf dengannya dalam mana-mana bidang dari institusi yang diiktiraf oleh Jabatan Perkhidmatan Awam (JPA) atau diiktiraf oleh Agensi Kelayakan Malaysia (MQA). Mempunyai pengalaman tiga (3) tahun dalam bidang berkaitan. Calon yang berpengalaman dalam pengeluaran produk adalah satu kelebihan. Mahir dalam Bahasa Inggeris & Bahasa Malaysia. Mahir dalam menggunakan Microsoft Office (MS Word, MS Excel, MS Powerpoint) Mempunyai kemahiran analitikal yang baik, kemahiran interpersonal, dinamik, bermotivasi, inisiatif dan mampu untuk berkomunikasi dengan baik. Boleh bekerja berpasukan dan di bawah penyeliaan yang minimum. Bermotivasi tinggi, boleh bekerja di bawah tekanan serta sanggup kerja lebih masa sekiranya diperlukan.

<p>Calon yang berminat sila hantar permohonan anda, gambar berukuran passport dan resume terkini kepada :-</p> <p>Unit Perancangan dan Perjawatan TENAGA CABLE INDUSTRIES SDN. BHD Lot 2, Jalan P/12, Seksyen 10, Kawasan Perusahaan Bangi, 43650 Bandar Baru Bangi, Selangor Darul Ehsan, Malaysia Tel : 03-89222678 Fax : 03-89255911</p>	<p>atau</p>	<p>Email kepada :-</p> <p>> career@tcisb.com.my</p> <p> MOHD MUZAMMIR BIN HUSIN Managing Director TENAGA CABLE INDUSTRIES SDN. BHD.(189423-D) (A Subsidiary of Tenaga Nasional Berhad)</p> <p>Tarikh tutup :</p> <p>28 JUN 2019</p>
--	-------------	---

* Hanya calon yang disenarai pendek akan dihubungi untuk temuduga.